
REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

28. november 2023 

Kl. 18.30 -20.30  

Afdeling Rosenlund 

 

 

Medlemmer 

Forældre 

 

 

 

Elever 

 

Medarbejdere 

 

Ann Dorte G. Davidsen, Johnny Hejdemann, Christine 

Skovgaard, Sandra Schødt Nøddebo, Mads Kristensen,  

Mette S. Nielsen, Signe Andersen, René Jensen 

 

Nora 9.e, Maja 9.e, Ayla 8.a 

 

Louise Rødkilde, Trine Ø. Taylor, Kim A. Rasmussen  

 

 

Inviterede 

Ledelse 

 

 

Politisk 

 

Afbud 

 

Distriktsskoleleder Nana H. Walbum 

Pædagogiske leder Gitte Aggerholm 

 

Peter Als 

 

Christine Skovgaard, René Jensen, Sandra Schødt Nøddebo,  

Trine Ø. Taylor, Ayla 8.a  

 

O = Orientering / B = Beslutning 

 

 

 

 

Faste punkter 

 Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

 Godkendelse af referat fra seneste møde 

Referat godkendt 

 

Alle 

18:30 – 18:40 Nyt fra Elevrådet (O) 

Nyt fra Elevrådet 

Sidste elevrådsmøde blev brugt til at planlægge 

klippe/klistredag, dørkonkurrence og fodboldturnering. 

Nana tilbyder at komme med det store elevråd, og det 

overvejer elevrådet og giver et svar retur. 

 

 

 

 

Eleverne 
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Nana giver en tilbagemelding på omfanget af hjemsendelser af 

udskolingsklasser i forbindelse med lærefravær, og herunder 

hvad eleverne får af hjemmeopgaver ved hjemsendelse. 

 

Nana har bedt administrationen være opmærksomme på om, 

der er mønstre ift. enkelte klasser.  

 

 

18:40 – 18:55 Kort orientering (O) 

Skolens ledelse 

Der er dags dato ansat en ny pædagogisk leder til indskolingen 

pr. 1. januar 24. 

Nana orienterer om,  

 at der har været en god indskrivningsaften med rigtig 

mange nye forældre på skolen.  

 at der har en god uddannelsesaften  

 at skolen har fået budget for 2024  

 at der er kommet svar på ”Social kapital”, som bekræfter 

at Skovlunde Skole er god arbejdsplads.  

 

Medarbejdere 

Kim orienterer om, at Indskolingen RO glæder sig til at de får en 

ny leder pr. 1. januar 24.  

 

Louise orienterer om BFO-indsatsen ”Fælles børnesyn”, som 

pædagogerne har taget godt i mod.  Kien kommer på næste 

Skolebestyrelsesmøde og fortæller mere indsatsen og processen. 

 

Forældrerepræsentanter  

Intet ny 

 

Politisk repræsentant 

Peter Als orienterer om, at Børne og Skoleudvalget har besluttet 

at sænke fritvalgsgrænsen fra 25 til 23 for kommende 0.klasse.  

 

Der er sat et beløb af til uddannelse af skolebestyrelse 2024. 

Den 8. og 9. marts bliver skolebestyrelserne inviteret til 

konference. Invitation følger. 

 

 

Ledelsen 

Medarbejdere 

Forældre 

18:55 – 19:10 Møde med kontaktforældre (B) 

Ann Dorte, René og Mette fortæller om tankerne til agendaen  

til kontaktforældremødet den 31. januar kl. 17.00 – 18.00. 

Bestyrelsen beslutter (hvis der er enighed) hvad agendaen skal 

indeholde. 

 

Forslag til agenda:  

 ” - Hvordan gør man forældre interesseret i at være med i 

Skolebestyrelsen?”  

 Orientering om udvidelse af afd. Lundebjerg. 

 Ordet er frit.  

 

 

 

Forældre 
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Agendaen besluttes endeligt d.14. december. 

 

Invitationen bliver sendt ud i starten af januar. René laver link, og 

Nana sender invitationen ud fra Skolebestyrelsen.  

 

Kontaktforældremødet skal på Skolebestyrelsens dagsorden d. 

31. januar, så der kan følges på agendaen.  

 

 

19:10 – 19:25 

 

 

 

Skoleforum (O) 

Referat fra Skoleforum 7. november 

Johnny orienterer om, hvem der er med på 

Skoleforumsmøderne og organiseringen af mødet.  

 

Punkter på mødet: 

Dialog om princip for brugen af teknologi og digitale remedier i 

skolen.  

Nyt fra Skolebestyrelserne i Ballerup. 

Orientering om budgettet. 

Invitation til konference for alle skolebestyrelserne 8. og 9.  

Næste møde i Skoleforum d. 30. januar.  

 

Landsmøde 17. og 18. november 2023 

Deltog vi ikke i. Men opmærksomhed på det næste år. 

 

Magasinet ”Skolebørn” (4 frie abonnementer)  

       Mette og Mads er interesserede i at modtage ”Skolebørn”.  

 

Nyhedsbrev (oprettes i deres system med mailadresse) 

Man skal selv tilmelde sig på deres hjemmeside. 

Sandra 

19:25 – 19:35 Udvalg i Skolebestyrelsen (B) 

Status på hvem der er medlem af hvilke udvalg, og evt. valg hertil 

Ansættelsesudvalg 

      Mette, Ann Dorte og Sandra  

      Ansættelsesudvalget skal være med til at ansætte ledere,  

      og kan være med til at ansætte ledere og pædagoger.  

      Ledelsen orienterer på hvert møde om ansættelser, barsler og                     

opsigelser på skolen. 

      Nana orienterer ledelsesgruppen om, at Skolebestyrelsen skal      

huske at inviterer ansættelsesudvalget med.  

 

 Økonomiudvalg:  

Administrationsleder Kristine Jürs inviteres med på 

Skolebestyrelsesmødet 2 gange i løbet af året, januar og 

november.  I august drøftes ”Sparekataloget”.  

Mads og Signe er med i økonomiudvalget, som placeres forud 

for Skolebestyrelsesmødet, hvor økonomi er på dagsorden. 

Nana inviterer til økonomiudvalgsmøderne. 

 

 Skoleforum: 

Forældre 
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Johnny og Sandra 

 

19:35 – 19:50 Tilsyn af principper – prioritering af rækkefølge (B) 

Prioritering i rækkefølgen af gennemsyn, og valg af hvem  

der laver oplæg på justeringer (tilpasses årshjulet): 

 Princip for arbejdsfordeling:  

 Principper for dannelsen af klasser ved skolestart 

 Princip for differentieret undervisning 

 Princip for beskrivelse af skoledagens længde 

 Princip om klassesammenlægninger 

 Princip for skole-hjem-samtaler og elevplaner 

 Værdier og ordensregler 

 

Den 31. januar gennemgår Mette ”Princip for skoledagens 

længde”, og Skolebestyrelsen fører tilsyn.   

 

Plan for udarbejdelse af nye principper og tilsyn af principper bliver 

indarbejdet i årshjulet.  

Forældre 

19:50 – 20:05 Økonomisk overskud i 2023 – prioritering af initiativer (B) 

Der er et forventet mindre forbrug i 2023, hvilket giver mulighed for 

at realisere nogle af de ønsker, der er meldt ind. 

I det omfang der er andre ønsker end noteret på listen, så er I 

meget velkommen til at sende dem til Nana inden mødet. 

 Gennemgang af ”ønskeliste” 

 Prioritering af ønsker 

Efter mødet beslutter skoleledelsen, hvilke ønsker der i praksis kan 

realiseres med fokus på prioriteringen. 

Se bilag 

 

Der er allerede mange ønsker der er blevet realiseret i løbet af året, 

og nu er der flere der bliver realiseret inden udgangen af 2023. 

Listen med ønsker blev gennemgået, og Skolebestyrelsen ønsker, at 

garderober på begge matrikler bliver højt prioriteret.  

Nana 

20:05 – 20:15 Orientering om proces for revidering af Antimobbestrategi (O) 

 En del af budgetaftalen for 2024 er, at alle skoler skal revidere 

deres antimobbestrategi i 2024. 

 Dialog om ønsker til processen fra Skolebestyrelsen 

Se bilag 

 

Der skal arbejdes med revidering af skolens antimobbestratigen i 

løbet af 2024 (en del af budgetforliget på kommunaltplan), og der 

udarbejdes en procesplan og ramme for arbejdet på mødet i 

december.  

Nana 

20:15 – 20:30 Valg af leverandør til skolefoto (B) 

Vi har mulighed for at skifte leverandør af skolefoto for året 2024. 

I dag har Skovlunde Skole en aftale med Modul Foto. 

 Præsentation af potentielle nye leverandører 

 Beslutning om leverandør af skolefoto 

https://rosenfeldt.nu/ 

https://odenseskolefoto.dk/ 

Nana 

https://rosenfeldt.nu/
https://odenseskolefoto.dk/
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Skolebestyrelsen havde en principiel drøftelse af, hvad skolefoto skal 

kunne og holdningen er, at skolefoto skal være for alle.  

Samarbejdet med Modul Foto fungerer, og  

Skolebestyrelsen har ikke modtaget henvendelser fra forældre der 

indikerer det modsatte.  

Aftalen med Modul Foto fastholdes.  
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Emner til behandling på fremtidige skolebestyrelsesmøder (ikke prioritet rækkefølge) 

Emne  

Årshjul 

– Opdaterer og tilret jf. officielle leverancer 

Lovpligtige principper 

– Identificere de manglende 

– Lav en plan for udarbejdelse  

Mulige principper  

– Identificere behov og ønsker 

– Lav en plan for udarbejdelse 

Tilsyn af principper 

– Prioritering og plan for tilsyn 

Forældreinddragelse 

– Dialog om behov og ønsker 

Skolefritidsordning 

– Dialog om inddragelse af skolefritidsordning (BFO, Fritter, ungdomsklub osv.), sikre et 

fælles arbejde før, under og efter skoledagen.  

Dialog om digitaladfærd  

- Hvad skal digitale medier bruges til, og i hvor stort omfang skal det være en del af 

undervisningen og dagligdagen i skolen (skoletid, frikvarter, fritidsordning) - skole medier / 

privat medier 

Opfølgning på ”Pilot torsdage” 

– Hvordan går det, hvad får børnene/lærer/pædagoger ud af det, hvad har ændret sig 

siden det startede – får vi mere end 20% læring ud af at bruge 20% tid? 

Opfølgning på klassedannelse i 6.-7. klasse 

- Erfaringer og status fra de seneste år 

Gallasfest på Skovlunde Skole 

- Dialog om skolens rolle i Gallafest i 9. klasse 

Fremtidens Skolebestyrelse 

- Hvilken rolle har man som medlem af Skolebestyrelsen? 

- Hvordan gør man bestyrelsesarbejdet interessant for forældre på skolen. 


